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ELŐLAP

Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének
6. számú

JEGYZŐKÖNYVE

Készült: Nógrád Község Képviselő-testületének 2019. április 30-án, Nógrádon
megtartott üléséről.

Ülés helye: Községháza Nógrád

Jelen vannak: Szórágy Gyuláné polgármester
Piroska János alpolgármester
Varga Zoltán alpolgármester
3 fő képviselő:  Kelemen Gyuláné, Kovács Ágnes, Zverkó Pál
Árpásné Schlenk Judit jegyző
Baloghné Budai Krisztina jegyzőkönyvvezető

Meghívott vendég: Révész Ákos József r. ezredes
Dr. Kovács István háziorvos

Érdeklődők: Bera Lászlóné, Dávid Barbara, Dr. Kovácsné Balogh Mónika, Lestyán József,
Pintér Ferenc, Varga Richárd

Napirend előtt:

1. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról
            Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

Napirendek:

1. Tájékoztató Nógrád Község 2018. évi közbiztonsági helyzetéről
Előadó: Rétsági Rendőrkapitányság

2. Tájékoztatás a háziorvos, házi gyermekorvos és a védőnői szolgálat tevékenységéről.
 Előadó: Háziorvos, házi gyermekorvos, védőnő

3. SZSZB tagok, póttagok választása.
Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző

4. Civil szervezetek működési támogatás pályázatának elbírálása.
Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

5. Egyebek

Napirend utáni hozzászólások

Hozott határozat: 18/2019.(IV.30.) –  37/2019.(IV.30.) képviselő-testületi határozat

Hozott rendelet nem volt.

Zárt ülés nem volt.
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Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének
6. számú

JEGYZŐKÖNYVE

Készült: Nógrád Község Képviselő-testületének 2019. április 30-án, Nógrádon
megtartott üléséről.

Ülés helye: Községháza Nógrád

Jelen vannak: Szórágy Gyuláné polgármester
Piroska János alpolgármester
Varga Zoltán alpolgármester
3 fő képviselő:  Kelemen Gyuláné, Kovács Ágnes, Zverkó Pál
Árpásné Schlenk Judit jegyző
Baloghné Budai Krisztina jegyzőkönyvvezető

Meghívott vendég: Révész Ákos József r. ezredes
Dr. Kovács István háziorvos

Érdeklődők: Bera Lászlóné, Dávid Barbara, Dr. Kovácsné Balogh Mónika, Lestyán József,
Pintér Ferenc, Varga Richárd

Szórágy Gyuláné polgármester üdvözölte az alpolgármestereket, a meghívott vendégeket, a megjelent
képviselőket és az érdeklődő állampolgárokat. A jelenléti ív alapján megállapította, hogy az ülés
határozatképes, így azt 18 óra 40 perckor megnyitotta. Tájékoztatta a megjelenteket, hogy Villányi
Péterné képviselő egyéb elfoglaltsága miatt nem tud részt venni az ülésen.
A polgármester javaslatot tett két jegyzőkönyv hitelesítőre Piroska János és Varga Zoltán alpolgármester
személyében. A javasolt személyeket kérdésre a testület egyhangúlag elfogadta.
Elmondta a képviselőknek, hogy az Egyebek napirendi pont keretében milyen alpontokat javasol
megtárgyalni. A polgármester ezután javaslatot tett a meghívóban szereplő napirendi pontok
megtárgyalására. A javasolt napirendek megtárgyalásával a testület egyhangúlag egyetértett.

Napirend előtt:

1. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról
            Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Kovács Ágnes képviselő:
Az iskolai pályázattal kapcsolatban szeretném megkérdezni, hogy a hiányosságok. hibák helyreállítására
megadott határidő a mai napon lejárt, de még mindig vannak hiányosságok.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Csütörtökön lemegyek az iskolába és végignézzük, hogy mi az, ami megvalósult és mi az, ami nem.

Kovács Ágnes képviselő:
A buszforduló ügye hogy áll?
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Szórágy Gyuláné polgármester:
Megírtam a levelet a MÁV-nak. Kértem, hogy azt a területet, ahol a buszforduló helyezkedik el adják
vagy ingyenes önkormányzati használatba, vagy bérbe szeretnénk venni. Az ingyenes használatot nem
támogatták, a bérbeadással kapcsolatban pedig a vagyonkezelési osztály az illetékes. Nekik adták át
kérelmünket. Tőlük várom most a választ.
Amennyiben nincs más kérdés, észrevétel a lejárt határidejű határozatokkal kapcsolatban, szavazásra
teszem: aki elfogadja a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztató jelentést, kérem,
hogy kézfelemeléssel jelezze.

A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta a lejárt határidejű
határozatokról szóló beszámolót, és a következő határozat született:

18/2019.(IV.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzata az alábbi határozatokra a beszámolási
kötelezettséget megszünteti:

 11/2019(III.13.); 12/2019(III.13.); 13/2019(III.13.); 14/2019(III.13.);
15/2019(III.13.);  16/2019(III.13.);       17/2019(III.13.);

A testület felkéri a jegyzőt, hogy a beszámolási kötelezettség megszüntetését a
nyilvántartáson vezesse át.

Határidő: azonnal
Felelős: jegyző

Napirendek:

1. Tájékoztató Nógrád Község 2018. évi közbiztonsági helyzetéről
Előadó: Rétsági Rendőrkapitányság

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Szórágy Gyuláné polgármester:
A napirenddel kapcsolatban kiküldtem az anyagot, de időközben érkezett egy megkeresés, amelyben a
kapitányság vezetői kinevezéssel kapcsolatban a Nógrád Megyei Rendőrfőkapitányság vezetője kér a
testülettől véleményt. Megkérem Révész Ákos rendőr ezredest, hogy tájékoztassa a testületet
településünk közbiztonsági helyzetéről. Mindenekelőtt azt szeretném megkérdezni, hogy amikor a 2-es
főúton baleset van, akkor muszáj Nógrád felé terelni a forgalmat?

Révész Ákos József r. ezredes:
Mindenképpen arra törekszünk, hogy a 2-es főúton kevés legyen a baleset, igyekszünk ezek számát
visszaszorítani.
Amikor a beszámolót készítettük, mondhatnám azt, hogy nehéz volt mit írni, és ennek örülni kell. Maga
a Rétsági Járás nagyon jón közbiztonságot tudhat magáénak. Én úgy gondolom, hogy Nógrád község
lakossága nyugodtan kimehet éjszaka az utcára, nyugodtan tudnak szórakozni. A polgárőrséggel nagyon
jó a kapcsolatunk. A helyi rendezvényeken is igyekszünk helytállni.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Mi is elmondhatjuk, hogy jó a kapcsolatunk a körzeti megbízottal. Rendszeresen érdeklődik, hogy van-e
valamilyen probléma. Csak megköszönni tudjuk a rendőrök munkáját. Ha nincsen más kérdés a
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kapitány úrhoz, akkor én szavazásra teszem. aki elfogadja a közbiztonság helyzetéről szóló tájékoztatót ,
kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze.

A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta a beszámolót, és a
következő határozat született:

19/2019.(IV.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Rétsági Rendőrkapitányság,
Körzeti Megbízotti Alosztály illetékességi területéhez tartozó Nógrád község 2018. évi
közbiztonsági helyzetéről szóló tájékoztatóját az előterjesztés szerinti tartalommal
elfogadja.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről az érintettet értesítse.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

Szórágy Gyuláné polgármester:
Megkérem a Kapitány urat, hogy legyen szíves bemutatkozni a képviselő-testületnek.

Révész Ákos József r. ezredes:
Jó magam is Nógrád - megyei vagyok, Drégelypalánkról származom. Első tiszti pályámat Rétságon
kezdtem. Megérezvén a változást a honvédség területén, egy évig civil szférában tevékenykedtem, majd
’95-től kezdtem meg a rendőri pályámat. Balassagyarmaton a rendőrségnél nyomozóként kezdtem,
alosztályvezető voltam. Egy rövid szécsényi kitérő után visszakerültem Balassagyarmatra, kineveztek
rendőrkapitánynak. 2005. decemberétől 2012. szeptemberéig láttam el ezt a megtisztelő pozíciót. 2 év
pihentetés után felkértek, hogy Bátonyterenyén vállaljam el a rendőrkapitányság vezetését. 2018.
augusztusában a főkapitány úgy döntött, hogy áthelyez Rétságra megbízott kapitányság vezetőnek. Én
szinte végig bűnügyi szakterületen teljesítettem szolgálatot. Úgy érzem, hogy hazajöttem a Börzsöny
lábához, jó itt.
A magánéletemről röviden annyit, hogy a második házasságomban élek. Ahogy mondani szoktam, van
4+1 gyermekem, három az első házasságomból, egy a jelenlegi feleségemtől és van egy nevelt lányom.

Ezután a rendőr ezredes úr elmondta, hogy Nógrád megyében jól működik a közmunka program, az
emberek elkezdtek dolgozni. Úgy látja, hogy ez a bűncselekmények számának csökkenésében is
megmutatkozik.

A  testület  egyhangúlag,  6  igennel,  0  ellenszavazattal  és  0  tartózkodással  támogatta  a  kinevezést,  és  a
következő határozatot hozta:

20/2019.(IV.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete Nógrád Község
Önkormányzatának képviselő-testülete támogatja Révész Ákos József r. ezredes
rendőrségi tanácsos kinevezését a Rétsági Rendőrkapitányság kapitányvezetői
feladatkörébe.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a Nógrád Megyei Rendőr-
főkapitányság vezetőjét értesítse.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester
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Révész Ákos József r. ezredes megköszönte a bizalmat, a támogatást és 19 órakor távozott az
ülésteremből.

2. Tájékoztatás a háziorvos, házi gyermekorvos és a védőnői szolgálat tevékenységéről.
 Előadó: Háziorvos, házi gyermekorvos, védőnő

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Ülésünket megelőzően ezt a napirendet tárgyalta az Egészségügyi, Szociális, Oktatási és Sport
Bizottság, ezért felkérem a bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság álláspontját.

Kovács Ágnes képviselő, az Egészségügyi, Szociális, Oktatási és Sport Bizottság elnöke:
A beszámolók kapcsán elmondható, hogy nagyon jó a kapcsolatunk a védőnővel, sűrűn látogatja az
iskolásokat. Különböző szűrővizsgálatokat is végez.
Dr. Kovács István nagyon jó háziorvos. A beszámolóját jónak tartja a bizottság. Kiemeli benne a légúti
megbetegedésben, illetve a tüdőrákos betegek létszámának emelkedését. Megemlítette a
beszámolójában, hogy a légúti betegségeknek a csökkentésének az egyik iránya lehetne, ha a testület az
égetési rendeletét módosítaná.
Dr. Rados György gyermekorvos az ülés előtt bejött, így néhány dolgot tudtunk tisztázni a
beszámolójával kapcsolatban.

Szórágy Gyuláné polgármester ezzel kapcsolatban elmondja, hogy most nyitva áll olyan pályázat, amely
orvosi eszközbeszerzésre vonatkozik. Megbeszéltük Rados doktorral, hogy május 10-ig adja le az
eszközbeszerzési igényét, mi pedig megpróbálunk ezekre pályázni.

Kelemen Gyuláné képviselő:
Az orvosi rendelő eszközbeszerzését a védőnővel együtt állította össze a Doktor úr, de szerintem ő az
épület felújításra és a berendezésre koncentrált elsősorban. Mi eddig nem is tudtuk, hogy vannak
hiányosságok, több dolog is van, amire szüksége van. Eddig ezt nem jelezte a testület felé.

Piroska János alpolgármester:
Ha van pályázati lehetőség, nyilvánvaló, hogy pályázni kell mind a gyermekorvosi, mind a felnőtt
ellátás területén szükséges eszközökre.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Dr. Kovács István háziorvostól szeretném megkérdezni, hogy ha az eszközbeszerzés pályázat útján
megvalósul, akkor a Doktor úrnak van olyan eszköze, amit ennek keretében be kellene szerezni?

Dr. Kovács István háziorvos:
Ha lenne rá lehetőség, akkor az EKG-gépet jobbra cserélném.

Ezután elhangzott az, hogy a háziorvos és házi gyermekorvos május 10-ig jelezze, hogy milyen
eszközökre lenn még szükségük és pályázat kerül benyújtásra.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Aki elfogadja a háziorvosi, házi gyermekorvosi és a védőnői szolgálat tevékenységéről szóló
tájékoztatókat kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. A határozatba írjuk bele a május 10-i határidőt is.

A bizottság javaslatát  - az eszközigénnyel kapcsolatos kiegészítéssel együtt - a testület egyhangúlag, 6
igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta és az alábbi határozat született:
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21/2019.(IV.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete az előterjesztésnek
megfelelően elfogadja a védőnői, a háziorvosi és a gyermekorvosi szolgálat
tevékenységéről szóló tájékoztatót.
A  testület  felkéri  a  védőnőt,  és  a  háziorvosokat,  hogy  továbbra  is  jó  színvonalon
biztosítsák a településen az egészségügyi ellátást. Felkéri továbbá a háziorvost és a
házi gyermekorvost, hogy az eszközigényüket május 10-ig jelezzék az önkormányzat
felé, hogy az eszközök beszerzése érdekében pályázat legyen benyújtva.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatot az érdekeltekkel közölje és a
pályázat benyújtásáról gondoskodjon.

Határidő: folyamatos és értelemszerű
Felelős: háziorvosok, védőnő és polgármester

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Van egy érvényben lévő rendeletünk, amely tavasszal és ősszel ad lehetőséget az avar-és kerti hulladék
nyílt  téri  égetésére.  Dr.  Kovács  István  háziorvos  a  beszámolójában  azt  kezdeményezi  a  képviselő-
testületnél, hogy Nógrád község önkormányzata teremtsen precedenst Nógrád megyében és teljes
mértékben szüntesse meg a belterületen az égetést. A képviselő-testületnek felteszem a kérdést, hogy
most ezen a testületi ülésen szeretnének erről dönteni, vagy gondolkodnak arról, hogy ebbe az irányba
elmozduljunk-e? Ha igen, annak az a menete, hogy készülne egy tervezet, amit a következő ülésen a
testület megnéz, ezután ezt társadalmi vitára bocsájtanánk. A beérkezett vélemények alapján kerülhetne
sor a rendelet módosítására.

Kelemen Gyuláné képviselő:
Szerintem napoljuk el. Mi a falut képviseljük és ahhoz, hogy ebben dönteni tudjunk, az embereket meg
kell kérdezni.

Dr. Kovács István háziorvos:
De nem egy közegészségügyi kérdésben!

Kelemen Gyuláné képviselő:
Ha megtiltjuk, akkor a kályhában, kazánban fogják elégetni. Ez szerintem még károsabb.

Dr. Kovács István háziorvos:
Igen, de ez már akkor nem az önkormányzat felelőssége. Amennyiben Önök megengedik a lakosságnak,
hogy telefüstöljék a levegőt felesleges, értelmetlen módon,- ami helyett van egészséges megoldás
komposztálás, mulcsozás, vagy elszállítás, - akkor ez az Önök felelőssége. Miért kell megengedni a
rosszat? Nem értem az Önkormányzatnak az álláspontját abból a szempontból, hogy mindig az égetők
érdekeit tartják szem előtt, őket próbálják védeni, soha nem a közegészségügy szemszögéből nézik, ami
sokkal több embert érint.

Piroska János alpolgármester:
Ez egy olyan gordiuszi csomó, amit soha nem fogunk megoldani. A szakmai részekhez Ön ért, bár látok
abban is némi statisztikai túlzást, de ez még belefér. Nagyon egyetértek a jegyző asszonnyal, hogy egy
ilyen közérdeket képviselő rendeletnek a megváltoztatását nem javaslom a képviselő-társaimnak most
elfogadni, társadalmi vitára kell bocsájtani. Jöjjön vissza a társadalom minden rétegének a véleménye és
az alapján döntsünk.
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Dr. Kovács István háziorvos:
Ez közegészségügyi kérdés, közérdek, márpedig közegészségügyi kérdésben nem szoktak népszavazást
tartani.

Piroska János alpolgármester:
A helyi rendeletben a képviselő-testület bír kompetenciával. A közakarat véleménye a járható út.

Dr. Kovács István háziorvos:
Önöknek, mint képviselőknek a közegészségügyet is képviselni kell, annak érdekében kell döntést
hozni. Ez egy óriási felelősség! A közegészségügyet azzal lehet javítani, amit elmondtam. Amíg
megengedik az embereknek az égetést, addig csinálni fogják, mert meg van engedve. Nem érdekli őket,
hogy ez egészségtelen.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Ha most gondolkodási időt kérnek a testületi tagok, akkor a következő ülésen el lehet kezdeni az
előkészületeket a rendelet módosítására és még időben be tudjuk fejezni.

Varga Zoltán alpolgármester:
Ki lehetne jelölni egy komposztálásra alkalmas területet is akár, és a lakosság ide hordhatná a zöld
hulladékot. Később innen lehetne elvinni a földet, akinek szüksége van rá.

Dr. Kovács István háziorvos:
A központi komposztálóval az a gond, hogy annak kezelésére, gondozására alkalmazni kellene valakit,
az viszont már pénzbe kerülne.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Én azt gondolnám, hogy mindenképpen gondolkodási időt kér a testület. Meg kell szólítani a lakosságot,
mielőtt módosítunk a rendeleten. Egy visszaküldhető szórólap formájában kérhetnénk ki a
véleményüket.

Dávid Barbara érdeklődő állampolgár:
A doktor úr fórumot is tarthatna az ügyben.

Dr. Kovács István háziorvos:
Én viszont úgy gondolom, hogy ebben a kérdésben nem kell népszavazást tartani. Ennek nincs helye itt.
Szakembereket kell megkérdezni, döntsék el ők.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Én kérem a Doktor urat, hogy állítson össze anyagot, amit elküldünk a képviselő-testületnek. Addig
mindenki informálódik, májusban a testületi ülésen döntünk, hogy módosítjuk-e a rendeletet. Ha igen, a
rendelettervezetet véleményezésre kell majd bocsájtani. A képviselőktől kérdezem, hogy az anyag, amit
a Doktor úr majd összeállít, az a honlapra is felkerüljön, vagy elsősorban Ti ismerjétek meg?

Varga Zoltán alpolgármester:
Szerintem minél előbb, minél szélesebb körben ismertessük meg.

A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással a napirenddel kapcsolatban az
alábbi határozatot hozta:

22/2019.(IV.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete felkéri dr. Kovács István
háziorvost, hogy állítson össze egy tájékoztató anyagot az avar és kerti hulladékégetés
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káros hatásairól és azt május 15-ig küldje meg. A polgármester az anyagot továbbítsa a
képviselőknek, helyezze el a honlapon és az ügyet tűzze ismét napirendre.

Határidő: értelemszerű
Felelős: háziorvos és polgármester

Szórágy Gyuláné polgármester:
Még teljesen nem zárom le az egészségügyi témát, mert a bizottsági ülésen is beszéltünk arról, hogy a
Magyar Falu programban orvosi rendelő és szolgálati lakás célterületre íródott ki a pályázat, ami az
orvosi rendelő teljeskörű felújítását jelentené, és a szolgálati lakás felújítását azzal a feltétellel, hogy
legalább hat hónapja betöltetlen a településen az orvosi praxis. Ez nálunk szerencsére nem áll fenn.
Településünkön szükséges lenne a szolgálati lakás felújítása, de mivel ez az orvosi rendelővel szorosan
össze van építve, ezt csak arányosítással lehet. Másik lehetőség, hogy csak az orvosi rendelőt újítjuk fel,
a szolgálati lakáshoz az önkormányzatnak kellene saját erőt biztosítani. Doktor úr azt mondta, hogy ha
az önkormányzat a kazáncserét be tudná vállalni, az már segítene a szolgálati lakáson. Tehát a rendelőt
pályázati pénzen újítanánk fel, a szolgálati lakásban a gázkazán cseréjét bevállalná az önkormányzat
arányos részben.

A jelenlévők hosszasan beszélgettek a lehetőségekről, igényekről, mérlegelték az anyagi lehetőségeket
és a pályázati feltételeket. Arra a döntésre jutottak, hogy a pályázatírók segítségével utánanéznek az
áraknak, valamint, hogy ha az eszközbeszerzés és a kazáncsere egyszerre nem valósulhat meg, akkor a
kazán cseréje élvez elsőbbséget.

A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással a napirenddel kapcsolatban az
alábbi határozatot hozta:

23/2019.(IV.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy
kérjen információt a pályázatíróktól és készíttessen költségvetést az orvosi rendelővel
kapcsolatos kazáncsere és épületfelújítás ügyében. A felújítási költségek, illetve
pályázati lehetőségek ismeretében intézkedjen a pályázat benyújtásáról, illetve a
képviselőtestületet tájékoztassa.

Határidő: azonnal és értelemszerű
Felelős: polgármester

3. SZSZB tagok, póttagok választása.
Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
A tavalyi évben a képviselő-testület megválasztotta mind a két szavazatszámláló bizottságba a tagokat,
póttagokat. Az ő mandátumuk négy évre szólt, viszont sajnos a tagok és póttagok között negatív
változások álltak be a 2. számú szavazókörben. Az elnökasszony betegségre hivatkozva mondott le, de
van, aki szerencsésebb, ő kisbaba érkezése miatt nem tud részt venni a választáson és voltak olyan
személyek, akiknél összeférhetetlenség keletkezett, mert kormánytisztviselők lettek. Sajnos a tapasztalt,
több éve szavazási feladatokat ellátó személyek kikerültek a szavazókörből. Ezért az 1. szavazókörből
Lévai Bernadettet kérném meg arra, hogy az 1. szavazókörből átmenjen a 2. szavazókörbe és erősítse a
csapatot.
Kérem a testülettől a 2. szavazókörbe tagként Rásiné Bikkes Mária megválasztását. Javaslom három
további póttag bevonását is. Ők abban a szavazókörben látják majd el feladatukat, amelyikben
szükséges lesz. Ők név szerint Vanyur Erika Zsuzsánna, Balizs Dalma, és Strausz Lívia.
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A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta a javaslatot és az
alábbi határozatot hozta:

24/2019.(IV.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete
A) Az 1. számú szavazókörbe megválasztott Lévai Bernadett tagot áthelyezi a 2.

számú szavazókörbe.
B) 2. számú szavazatszámláló bizottságának tagjául Rásiné Bikkes Mária 2642

Nógrád, Ady E. utca 39. szám alatti lakost választja meg.
C) A településen póttagoknak az alábbi személyeket választja meg:
Vanyur Erika Zsuzsánna 2642 Nógrád, Hunyadi u. 55.
Balizs Dalma 2642 Nógrád, Béke u. 19.
Strausz Lívia 2642 Nógrád, Mikszáth u. 27.
A testület felkéri a jegyzőt, hogy a megbízólevél kiadásáról és a tagok eskütételéről
gondoskodjon, a választási feladatok ellátásában őket vonja be.

Határidő: azonnal és értelemszerű
Felelős: jegyző

20 óra 07 perckor dr. Kovács István háziorvos távozik az ülésről.

4. Civil szervezetek működési támogatás pályázatának elbírálása.
Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Szórágy Gyuláné polgármester:
10 civil szervezet küldte be pályázatát működési támogatásra. Ülésünket megelőzően ezt a napirendet
tárgyalta a Pénzügyi, Gazdasági és Fejlesztési Bizottság, ezért felkérem a bizottság elnökét, hogy
ismertesse a bizottság javaslatát.

Kelemen Gyuláné képviselő, a Pénzügyi, Gazdasági és Fejlesztési Bizottság elnöke:
Nagyon örülünk, hogy mind a 10 civil szervezet, - akik visszaküldték a pályázatukat – nagyon jól
működik, amiben lehet részt vesznek. Sajnos a keretünk nem túl nagy és felmerült plusz költség is. A
tűzoltók kérték, hogy a szertár bővítését támogassuk, ez 1.000.000 Ft-ot jelent még pluszban.
Minden civil szervezet és alapítvány a maga módján teszi a dolgát. Vannak köztük olyanok, akik viszont
kimagaslóak.
Most pedig ismertetem a bizottság támogatási javaslatát:
Nógrád Várának Megmentéséért Alapítványnak 150.000 Ft-ot javasoltunk, 300.000 Ft-ot igényeltek,
Nógrádi Önkéntes Tűzoltó Egyesületnek 200.000 Ft-ot javasoltunk + a szertár bővítésére 1.000.000 Ft-
ot, az igényelt összeg 250.000-280.000 Ft volt,
Nógrádi Napraforgó Egyesületnek 100.000 Ft-ot javasoltunk, 150.000 Ft-ot igényeltek,
Nógrád Község Hagyományőrző Klub Egyesületnek 150.000 Ft-ot javasoltunk, 180.000 Ft-ot
igényeltek,
Nógrádiak Nógrádért Egyesületnek150.000 Ft-ot javasoltunk, 200.000 Ft-ot igényeltek,
Nógrád Sportegyesületnek 100.000 Ft-ot javasoltunk, 160.000 Ft-ot igényeltek,
Nógrádi Polgárőr Egyesületnek 200.000 Ft-ot javasoltunk, igényelt összeg nem volt,
Nógrádi Tornateremért Alapítványnak 100.000 Ft-ot javasoltunk, ennyit is igényeltek,
Nógrádi Nagyboldogasszony Alapítványnak 100.000 Ft-ot javasoltunk, 120.000 Ft-ot igényeltek,
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Nógrád Szíve Hagyományőrző Baráti Kör Egyesületnek 150.000 Ft-ot javasoltunk, ők 200.000 Ft-ot
igényeltek.
Nógrád Várának Megmentéséért Alapítvány igényelte a legtöbbet, de sajnos nem tudtunk többet
javasolni 150.000 Ft-nál. Tudjuk, hogy nagyon szívükön viselik a vár sorsát.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Úgy gondolom, hogy a javasolt összegek segíteni fogják a civil szervezetek, alapítványok működését.
Amennyiben nincs más kérdés a napirenddel kapcsolatban, szavazásra teszem, de külön-külön kell
megszavaznunk a civil szervezetek támogatására tett javaslatokat, mert vannak személyesen érintett
képviselők a különböző egyesületekben és alapítványokban.
Aki egyetért a Nógrád Várának Megmentéséért Alapítvány részére javasolt 150.000 Ft támogatási
összeggel, kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze.

Piroska János alpolgármester bejelentette személyes érintettségét.

A testület egyhangúlag, 5 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a javaslatot és a
következő határozat született:

25/2019.(IV.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Nógrád Várának
Megmentéséért Alapítvány civil szervezetet 2019. évben 150.000 Ft összegű
támogatásban részesíti.
A támogatás kifizetése a tartalékkeret terhére történhet.
A  testület  felkéri  a  polgármestert,  hogy  a  döntésről  a  civil  szervezetet  értesítse.  A
rendeletben foglaltak szerint a támogatási szerződést kösse meg, és az összeg
kiutalásáról intézkedjen.
A felhasználásról az elszámolást kérje számon, és a szükséges átcsoportosításról
intézkedjen.

Határidő: azonnal és a rendeletben foglaltak szerint
Felelős: polgármester

Piroska János alpolgármester személyes érintettség miatt nem vett részt a szavazáson.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Aki egyetért a Nógrádi Napraforgó Hagyományőrző és Szociális Egyesület részére javasolt 100.000 Ft
és a Nógrádiak Nógrádért Egyesület részére javasolt 150.000 Ft támogatási összeggel, kérem, hogy
kézfelemeléssel jelezze.

A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a javaslatot és a
következő határozat született:

26/2019.(IV.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a civil szervezetek 2019. évi
támogatásával kapcsolatban a következő döntést hozza:

    Támogatott             Támogatási összeg

Nógrádi Napraforgó Hagyományőrző és Szociális Egyesület 100.000 Ft
Nógrádiak Nógrádért Egyesület 150.000 Ft
Összesen: 250.000 Ft
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A támogatás kifizetése a tartalékkeret terhére történhet.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a civil szervezeteket értesítse. A
rendeletben foglaltak szerint a támogatási szerződéseket kösse meg, és az összegek
kiutalásáról intézkedjen.
A felhasználásról az elszámolásokat kérje számon, és a szükséges átcsoportosításról
intézkedjen.

Határidő: azonnal és a rendeletben foglaltak szerint
Felelős: polgármester

Szórágy Gyuláné polgármester:
Aki egyetért a Nógrádi Önkéntes Tűzoltó Egyesület részére javasolt 200.000 Ft, Nógrád Község
Hagyományőrző Klub Egyesület részére javasolt 150.000 Ft, Nógrád Sportegyesület részére javasolt
100.000 Ft és a Nógrád Szíve Hagyományőrző Baráti Kör Egyesület részére javasolt 150.000 Ft
támogatási összeggel, kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze.

Szórágy Gyuláné polgármester bejelentette személyes érintettségét minden felsorolt szervezet esetén.

A testület egyhangúlag, 5 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a javaslatot és a
következő határozat született:

27/2019.(IV.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a civil szervezetek 2019. évi
támogatásával kapcsolatban a következő döntést hozza:

Támogatott     Támogatási összeg

Nógrádi Önkéntes Tűzoltó Egyesület 200.000 Ft
Nógrád Község Hagyományőrző Klub Egyesület 150.000 Ft
Nógrád Sportegyesület 100.000 Ft
Nógrád Szíve Hagyományőrző Baráti Kör Egyesület 150.000 Ft
Összesen: 600.000 Ft

A támogatás kifizetése a tartalékkeret terhére történhet.
A  testület  felkéri  a  polgármestert,  hogy  a  döntésről  a  civil  szervezetet  értesítse.  A
rendeletben foglaltak szerint a támogatási szerződést kösse meg, és az összeg
kiutalásáról intézkedjen.
A felhasználásról az elszámolást kérje számon, és a szükséges átcsoportosításról
intézkedjen.

Határidő: azonnal és a rendeletben foglaltak szerint
Felelős: polgármester

Szórágy Gyuláné polgármester személyes érintettség miatt nem vett részt a szavazáson.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Aki egyetért a Nógrádi Tornateremért Alapítvány részére javasolt 100.000 Ft, támogatási összeggel,
kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze.

Kelemen Gyuláné és Kovács Ágnes képviselők bejelentették személyes érintettségüket.
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A testület egyhangúlag, 4 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a javaslatot és a
következő határozat született:

28/2019.(IV.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Nógrádi Tornateremért
Alapítvány civil szervezetet 2019. évben 100.000 Ft összegű támogatásban részesíti.
A támogatás kifizetése a tartalékkeret terhére történhet.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a civil szervezetet értesítse. A
rendeletben foglaltak szerint a támogatási szerződést kösse meg, és az összeg
kiutalásáról intézkedjen.
A felhasználásról az elszámolást kérje számon, és a szükséges átcsoportosításról
intézkedjen.

Határidő: azonnal és a rendeletben foglaltak szerint
Felelős: polgármester

Kelemen Gyuláné és Kovács Ágnes képviselők személyes érintettség miatt nem vettek részt a
szavazáson.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Aki egyetért a Nógrádi Polgárőr Egyesület részére javasolt 200.000 Ft, támogatási összeggel, kérem,
hogy kézfelemeléssel jelezze.

Szórágy Gyuláné polgármester és Varga Zoltán alpolgármester bejelentették személyes érintettségüket.

A testület egyhangúlag, 4 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a javaslatot és a
következő határozat született:

29/2019.(IV.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Nógrádi Polgárőr Egyesület
civil szervezetet 2019. évben 200.000 Ft összegű támogatásban részesíti.
A támogatás kifizetése a tartalékkeret terhére történhet.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a civil szervezetet értesítse. A
rendeletben foglaltak szerint a támogatási szerződést kösse meg, és az összeg
kiutalásáról intézkedjen.
A felhasználásról az elszámolást kérje számon, és a szükséges átcsoportosításról
intézkedjen.

Határidő: azonnal és a rendeletben foglaltak szerint
Felelős: polgármester

Szórágy Gyuláné polgármester és Varga Zoltán alpolgármester személyes érintettség miatt nem vettek
részt a szavazáson.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Aki egyetért a Nógrádi Nagyboldogasszony Alapítvány részére javasolt 100.000 Ft, támogatási
összeggel, kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze.

Piroska János alpolgármester és Kelemen Gyuláné képviselő bejelentették személyes érintettségüket.
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A testület egyhangúlag, 4 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a javaslatot és a
következő határozat született:

30/2019.(IV.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Nógrádi Nagyboldogasszony
Alapítvány civil szervezetet 2019. évben 100.000 Ft összegű támogatásban részesíti.
A támogatás kifizetése a tartalékkeret terhére történhet.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a civil szervezetet értesítse. A
rendeletben foglaltak szerint a támogatási szerződést kösse meg, és az összeg
kiutalásáról intézkedjen.
A felhasználásról az elszámolást kérje számon, és a szükséges átcsoportosításról
intézkedjen.

Határidő: azonnal és a rendeletben foglaltak szerint
Felelős: polgármester

Piroska János alpolgármester és Kelemen Gyuláné képviselő személyes érintettség miatt nem vettek
részt a szavazáson.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
A tűzoltók képviselőjétől kérdezem, hogy az 1.000.000 Ft támogatást egy összegben, vagy több
részletben szeretnék igénybe venni? Adjon tájékoztatást az építkezésről.

Lestyán József tűzoltó parancsnok:
Az Építési Hatósághoz most van beadva a terv, aminek meglesz a költségvetése. Amint érvénybe lép és
elfogadják, elkezdjük az építkezést. A BM-nél pályáztunk mi is 1.000.000 Ft-ra, remélhetőleg az is
meglesz. Az önkormányzat támogatását egy összegben szeretnénk igényelni.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Május 31-ig ki fogjuk utalni a pénzt. December 31-ig lehet felhasználni, elszámolni pedig 2020. január
31-ig kell majd.

Lestyán József tűzoltó parancsnok:
A BM pályázatnak van egy olyan kitétele, hogy csak abban az esetben lehet pályázni, ha a tulajdonos a
területet tartós használatra adja legalább 10 évre, erről is dönteni kell.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Aki egyetért a Nógrádi Önkéntes Tűzoltó Egyesület részére javasolt 1.000.000 Ft támogatási
összeggel, kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze.

A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a javaslatot és a
következő határozat született:

31/2019.(IV.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Nógrádi Önkéntes Tűzoltó
Egyesületet 1.000.000 Ft összegű támogatásban részesíti a tűzoltószertár bővítéséhez
szükséges anyagvásárlás céljából. A támogatás kifizetése a tartalékkeret terhére
történhet 2019. május 31-ig.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a civil szervezetet értesítse. A
rendeletben foglaltak szerint a támogatási szerződést kösse meg.
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A felhasználásról az elszámolást kérje számon, és a szükséges átcsoportosításról
intézkedjen.

Határidő: 2019. május 31. és a rendeletben foglaltak szerint
Felelős: polgármester

Szórágy Gyuláné polgármester:
Aki egyetért a Nógrádi Önkéntes Tűzoltó Egyesület részére a földterületet 10 éves tartós használatba
adja az önkormányzat, kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze.

A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a javaslatot és a
következő határozat született:

32/2019.(IV.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete támogatja, hogy az
önkormányzat tulajdonát képező 608 hrsz-ú ingatlanból a tűzoltószertár bővítéséhez
szükséges terület 10 éves időtartamra a Nógrádi Önkéntes Tűzoltó Egyesület részére
ingyenes használatba adásra kerüljön.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatot az érdekelttel közölje és
amennyiben szükséges, az ezzel kapcsolatos további intézkedést tegye meg.

Határidő: azonnal és értelemszerű
Felelős: polgármester

Szórágy Gyuláné polgármester:
Érkezett egy közös megkeresés a Szlovák Nemzetiségi Önkormányzattól és Sportegyesülettől, melyben
kérik, hogy a főzőverseny alkalmával, június 22-én kerüljön megtartásra az V. Nóta-és dalverseny.
Kérik az önkormányzatot, hogy a vendégek vacsoráztatásához járuljon hozzá. Ennek megfelelően a
rendezvénynaptárat is módosítani szükséges.
Évek óta visszatérő rendezvényünk a Futapest verseny, mely idén július 21-én kerül megrendezésre.
Szeretném, ha a képviselő-testület hozzájárulna a rendezvény megtartásához és ahhoz is, hogy a
rendezvénynaptárunkba bekerüljön.

A témával kapcsolatban kérdés, észrevétel nem volt.

A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a javaslatokat és a
következő határozatokat hozta:

33/2019.(IV.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete támogatja
a) 2019. július 21-én a Futapest Nógrád rendezvény megtartását. Biztosítja az ahhoz

szükséges helyszínt és a 2019-es rendezvénynaptárban szerepeltetni kívánja a
versenyt.

b) 2019. június 22-én a Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat szervezésében a V. Nóta-
és dalverseny megrendezését. Biztosítja a szükséges helyszínt és szerepelteti a 2019.
évi rendezvénynaptárban

A testület felkéri a polgármestert, hogy a rendezvénynaptár módosítását tegye közzé, és
a határozat végrehajtásáról gondoskodjon.

Határidő: azonnal és értelemszerű
Felelős: polgármester
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34/2019.(IV.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete vállalja a 2019. június 22-én
megtartandó közös rendezvényen a résztvevők vacsora ellátásának költségét maximum
100.000 Ft összegig.
A  testület  felkéri  a  polgármestert,  hogy  a  kérelmezőket  a  döntésről  értesítse  és  a
határozat végrehajtásáról gondoskodjon, arról a testületnek számoljon be.

Határidő: azonnal és értelemszerű
Felelős: polgármester

Kelemen Gyuláné képviselő:
Szeretném kérni, hogy ez a rendezvény ne csak a civil szervezeteknek szóljon és a vendégeknek, hanem
a falu lakossága is részt vehessen rajta.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Ez minden évben így volt, ki is szoktuk plakátolni. Idén is várunk mindenkit szeretettel!

5. Egyebek

- Ifj. Varga Zoltán kérelme

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Ifj. Varga Zoltántól érkezett egy vételi szándéknyilatkozat önkormányzati területre.
Ülésünket megelőzően ezt a napirendet tárgyalta a Pénzügyi, Gazdasági és Fejlesztési Bizottság, ezért
felkérem a bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság javaslatát.

Kelemen Gyuláné képviselő, a Pénzügyi, Gazdasági és Fejlesztési Bizottság elnöke:
Ifj. Varga Zoltán a József Attila utcában a régi játszótér területét szeretné megvásárolni az
önkormányzattól. Magánemberektől is vásárolt már meg ott területeket építkezési szándékkal. A
megvásárolt telkek alakja egyelőre nem teszi lehetővé, hogy arra a szabályoknak megfelelően
építkezhessen, ezért van szüksége az önkormányzati területre is. A bizottság javasolt egy – véleményem
szerint – elfogadható árat. Ez 400 Ft/m2. A telkek megvásárlásával és összevonásával kapcsolatos
kiadásokat a fiatal pár vállalja. A bizottság tehát javasolja értékesíteni a kérelmezőknek az
önkormányzati tulajdonú területet.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Aki tehát egyetért a bizottság javaslatával, kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze.

Varga Zoltán alpolgármester bejelentette személyes érintettségét.

A testület egyhangúlag, 5 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a bizottság javaslatát
és a következő határozatot hozta:

35/2019.(IV.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Nógrád 174/61 hrsz-ú 369
m2 beépítetlen területet 400 Ft/m2 áron el kívánja adni Varga Zoltán 2642 Nógrád,
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Árpád u. 12. és Porubszki Erika 2643 Diósjenő, Béke u. 11/2. szám alatti lakosoknak
½ - ½ arányban. Az adásvétellel kapcsolatban minden nemű költséget a kérelmezők
kötelesek viselni.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatot a kérelmezőknek küldje meg és
az adásvételi szerződést a fentieknek megfelelően kösse meg.

Határidő: 2019. június 30.
Felelős: polgármester

Varga Zoltán alpolgármester személyes érintettség miatt nem vett részt a szavazáson.

- Váci utcai vízbekötések

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Az előző ülésünkön tárgyaltuk, hogy a Váci utca 15. és 17. számú ingatlanoknál az önkormányzatnak
kell kiépíteni a vezetékes ivóvizet, ami annak idején elmaradt. A jogszabály szerint az önkormányzat
felelős az egészséges ivóvíz biztosításáért, ezért kell ezt nekünk kialakítani. Próbáltam a DMRV- Zrt.-
nél kérni, hogy a lehetőségeikhez mérten legyenek szívesek az árajánlatukban szereplő összegből
lefaragni. A földmunkát így ingyen elvállalják. Az anyagköltséget és a bevezetéssel kapcsolatos díjat
viszont ki kell fizetnünk. Ez kb. 200.000 Ft, melyet a tartalékkeretből tudnánk kifizetni.
Aki ezzel így egyetért, kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze.

A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta az elhangzottakat és
a következő határozatot hozta:

36/2019.(IV.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy a
Váci utca 15. és 17. számú ingatlanokhoz az ivóvízvezeték kiépítéséről gondoskodjon.
A megvalósítás költségét – kb. 200.000 Ft-ot-  a tartalékkeretből kell fedezni.
A testület felkéri a polgármestert, hogy az érintetteket értesítse, a határozat
végrehajtásáról gondoskodjon és átcsoportosításra tegyen javaslatot.

Határidő: azonnal 2019. 07. 30. és 2019. 12. 31.
Felelős: polgármester

- Budai Krisztina kérelme

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Budai Krisztinától is érkezett egy megkeresés, a 427-es hrszú közterülettel kapcsolatban. Az ingatlan
vízelvezetését kell megoldania, amihez a közterületen is munkálatokat kell végezni. Ehhez kéri a
hozzájárulásunkat.

A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a kérelmet és a
következő határozatot hozta:
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37/2019.(IV.30.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete hozzájárul, hogy Budai
Krisztina a tulajdonát képező ingatlan vízelvezetésével kapcsolatban a 427 hrsz-ú
közterületen egy 60 cm-es sávot igénybe vegyen, ott talajmunkálatokat végezzen.
A testület felhívja a kérelmezőt a különféle előírások betartására és a megfelelő
helyreállítás befejezést követő azonnali elvégzésére.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a kérelmezővel a döntést közölje.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

Napirend utáni hozzászólások:

Szórágy Gyuláné polgármester:
A Várjátékokkal szeretnék egy megbeszélést tartani május 9-én este 18 órakor a hivatalban. Kérem a
képviselőket és a civil szervezetek tagjait is, hogy jöjjenek el.

Kovács Ágnes képviselő:
A benyújtott pályázatokkal kapcsolatban van-e valamilyen előrelépés?

Szórágy Gyuláné polgármester:
Az I.világháborús pályázathoz megkaptuk az 1.000.000 Ft-ot, megkötöttük a kiviteli szerződést. Május
2-val megkezdődnek a munkálatok, melyeket június 30-ig kell befejezni.
Végh József helytörténész kutatásokat végzett a levéltárban és az anyakönyvekben. Letisztáztuk az I. és
II. világháborús hősök neveit. Ő még felhívta a figyelmünket, hogy voltak itt holocaust áldozatok is.
Felvenné a kapcsolatot a MAZSIHISZ-szel, hogy támogatnák-e az emléktábla elkészítését. 1 betű
vésése ugyanis nagyon drága, 500 Ft- ba kerül.

Piroska János alpolgármester:
Tájékoztassuk őket, hogy mi a szándékunk, és amennyiben tudnának támogatni anyagiakban, akkor
szívesen fogadjuk.

Szórágy Gyuláné polgármester:
A Művelődési ház és Civil szervezetek házának felújítási pályázatával kapcsolatban szerződéskötés előtt
vagyunk jelenleg. Az előleg már a számlánkon van. A Kincstár hiánypótlást írt elő a közbeszerzéssel
kapcsolatban, most egyeztetek a kivitelezővel. Ha a tisztázandó kérdésekre megkapják a választ,
remélhetőleg nem írják elő ismételten a közbeszerzési eljárás lefolytatását. Ha ez rendben lesz,
szerződést kötünk és meg lehet kezdeni a munkálatokat.

Kovács Ágnes képviselő:
A tóval kapcsolatban…?

Szórágy Gyuláné polgármester:
Azt a pályázatot elutasították. Megkerestem a kivitelezőt, azt mondta, hogy kijönnek, felmérik, de amíg
a hattyú fészkel a tavon, addig nem tudnak dolgozni.

Kelemen Gyuláné képviselő:
Mi van a vár-úttal, amit megígértek?
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Szórágy Gyuláné polgármester:
Május 31-ig ígérték, hogy megcsinálják.

Kelemen Gyuláné képviselő:
Az Infopontnak is már rég szuperálni kéne, de még mindig nem szuperál. Valamit tenni kell vele, mert
ott megy tönkre. Szükségünk van arra az épületre. Meg kell csinálni a tetőt, mert belül minden tönkre
megy. A Magyar Falu pályázatba nem férne ez bele?

Szórágy Gyuláné polgármester:
Megkérdezzük a pályázatírókat, hogy nézzenek ennek utána.

A képviselőktől több javaslat is elhangzik, hogy hogyan lehetne az Infopont épületét felújítani, rendbe
tenni, megszűntetni a beázást.
Elmondták továbbá panaszaikat a Borbisztró tulajdonosa által elhelyezett kerítéssel kapcsolatosan.
Mindannyian egyetértenek abban, hogy romboló, tájba nem illő a látvány. Kezdeményeznék a kerítés
lebontását, utánajárva, hogy a jog milyen lehetőségeket ad erre.

Bera Lászlóné Nógrád Község Hagyományőrző Klub Egyesületének elnöke; Pintér Ferenc a Nógrádiak
Nógrádért Egyesület elnöke; dr. Kovácsné Balogh Mónika Nógrád Várának Megmentéséért Alapítvány
elnöke; valamint Dávid Barbara a Nógrádi Polgárőr Egyesület és a Nógrádi Önkéntes Tűzoltó Egyesület
elnöke megköszönte a képviselő-testületnek a megítélt működési támogatásokat, elmondták, hogy
hasznos célra fogják azt fordítani.

Miután egyéb kérdés, észrevétel nem volt, Szórágy Gyuláné polgármester megköszönte az aktív
részvételt és az ülést 21 óra 05 perckor berekesztette.

k.m.f.

Szórágy Gyuláné Árpásné Schlenk Judit
                                       polgármester         jegyző

 Piroska János                                                Varga Zoltán
    jegyzőkönyv hitelesítő                             jegyzőkönyv hitelesítő


